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Napisala Marijana MarinoviÊ
Snimci: Mario KuËera i Arhiva EPH

G
le, Nick! ©to ima novog s njim? -
spontano je upitao 45-godiπnji ho-
livudski glumac Woody Harrelson,
prelistavajuÊi na terasi dubrova-
Ëkog hotela Excelsior posljednji
broj Glorije, na Ëijoj je naslovnici
njegov kolega Nick Nolte u druπt-
vu Marije ©kariËiÊ. Kad smo zvi-

jezdi filmova “Roeni ubojice”, “Vlak pun love”, “Ne-
moralna ponuda” i “Narod protiv Larryja Flinta” (za
koji je 1997. bio nominiran za Oscara za glavnu muπku
ulogu) te serijala “KafiÊ Uzdravlje” i “Will i Grace” ob-
jasnili da se za 24 sata mimoiπao s Nickom Nolteom u
Dubrovniku, plavooki Teksaπanin slegnuo je rameni-
ma. No, i dalje je sa zanimanjem
nastavio listati i komentirati Gloriju:
“Bono je bio u Sarajevu. On je moj
dobar prijatelj”. 

Zbog promocije filma “A Prairie
Home Companion” redatelja Ro-
berta Altmana, koji se premijerno u
Hrvatskoj prikazao na 2. Libertas
Film Festivalu, Woody Harrelson je
drugi put posjetio Dubrovnik, dole-
tjevπi u nedjelju iz Los Angelesa
preko Londona. U hotelu Excelsior
ga je veÊ Ëekalo druπtvo: glumac
Owen Wilson, inaËe njegov dobar
prijatelj, s kojim je proveo nedjelj-
no poslijepodne igrajuÊi mali nogo-
met. Sasvim nesvakidaπnje za holi-
vudsku zvijezdu, Woody se na ra-
zgovoru pojavio bosonog, jednosta-
vno odjeven u pamuËnu majicu i
bermude, a nakon smokve za pre-
djelo, naruËio je veliku zdjelu sala-
te s avokadom i povrÊe na æaru. 
Kad ste prvi put posjetili Dubrovnik? 

- Kad sam snimao “Dobrodoπli u
Sarajevo” 1996. godine. Na prvi po-
gled grad me oduπevio ljepotom, pa
kad sam se vratio u SAD, priËao sam
svojim prijateljima o Dubrovniku,
uz napomenu da ga obvezno mora-
ju posjetiti. Meu njima je bio i
Owen Wilson, koji me prije nekoli-
ko mjeseci nazvao, rekao da putuje
u Dubrovnik na Libertas Film Fes-
tival i pozvao da mu se pridruæim. 
Je li doista istina da su vas u
Dubrovniku za vrijeme prvog posjeta
pretukli?

- Da, imao sam okrπaj s lokalnim
deËkima. Bila je to priliËno za-
straπujuÊa situacija: ja s druπtvom na
plaæi, a neka se grupica pokraj nas glasno smije. I ja sam
se nasmijao, no netko je valjda pomislio da mu se pod-
smjehujem. Prema meni su krenuli najkrupniji muπkarci
koje sam ikad vidio. Izgledali su kao majstori borilaËkih
vjeπtina. PoËeli su me gurati i prijetiti i sigurno bi me pre-
bili namrtvo da netko, sreÊom, nije prepoznao da sam ja
onaj iz filma “Roeni ubojice”. Ostatak veËeri proveli
smo uz πank, pijuÊi i priËajuÊi . Moæda ih ponovno potra-
æim, zadnji put smo se zbilja lijepo proveli. 
Koji ste film snimali uoËi dolaska u Hrvatsku?

- Upravo sam zavrπio snimanje komedije “The
Grand” u reæiji Zacka Penna, u kojoj glumim jednoo-
kog Jacka. Pripremam s Owenom nekoliko projekata
za koje zajedno piπemo scenarij, a jedan od njih nami-
jenjen je djeci i zove se “Moonshine”. 
Kakav ste pjevaË, s obzirom na to da u filmu “A Prairie
Home Companion” glumite raspjevanog kauboja?

- PopriliËno sam dobar pjevaË, davno sam Ëak pje-
vao u bendu Manly Moondog and the Three Kool Hats,
no zadnji put sam s njima nastupio 1992. godine. InaËe,

bilo je sjajno raditi s Altmanom komediju “A Prairie
Home Companion”, Ëija se radnja odvija iza kulisa u
poznatom istoimenom radijskom showu, koji inaËe u
SAD vodi radijska zvijezda Harrison Keillor. U filmu
zbrka nastane kad likovi saznaju da se radiopostaja pro-
daje i da im je ovo zadnja emisija. Bila mi je Ëast radi-
ti s Altmanom koji je u filmu okupio odliËnu glumaËku
ekipu: Meryl Streep, Tommyja Lee Jonesa, Kevina Kli-
nea, Lindsay Lohan, Virginiju Madsen...
Kakvu glazbu volite?

- The Beatles mi je omiljena grupa, a takoer volim
i Pretenderse, U2, Radiohead, Petera Gabriela... 
U lipnju ste treÊi puta postali tata. Pjevate li maloj
Makani Ravello uspavanke? 

- Da, kao πto sam pjevao i starijim kÊerima, 12-
godiπnjoj Deni Montana i devetogodiπnjoj Zoe Giordano. 

Jeste li strog otac? Kako je æivjeti uz Ëetiri æene: suprugu
Lauru Louie i tri kÊeri?

- Nisam strog roditelj, upravo suprotno. Mislim da
strogost nije najbolje rjeπenje u odgoju djece i glupo ih
je na iπta prisiljavati. VeÊina ljudi misli da su fine ma-
nire i pridræavanje normi ono najvaænije, no supruga i
ja ne marimo za to. Najvaænije nam je da su naπe dje-
vojËice sretne, i da im pruæimo svu ljubav koja im je
potrebna. Spontani smo u odgoju, ne pravimo nikakve
planove za buduÊnost naπe djece, æelimo im razviti slo-
bodnu volju da same izaberu πto æele. A πto se tiËe æi-
vota sa æenama, nedavno me jedan dobar prijatelj za
vrijeme veËere u Londonu pitao: “Dobro, πto æene
æele?” “Novac, ljubav, moÊ”, krenuo je nabrajati, na πto
sam mu samo rekao: “Ljubav”. I to je jedina istina, na
kojoj se temelji moja æivotna filozofija: pruæiti πto viπe
ljubavi osobama do kojih ti je stalo. 
Kako provodite slobodno vrijeme s obitelji?

- Æivimo okruæeni prekrasnom prirodom na havaj-
skom otoku Maui i dosta vremena provodimo na plaæi

uz ocean. Traæimo i beremo kokosove orahe, jedemo
voÊe, igramo se, kupamo, jednostavno smo blagoslo-
vljeni i uæivamo jedni u drugima. 
Zaπto ste odabrali Havaje za dom, a ne Los Angeles?

- Kad smo dobili djecu, odluËili smo se preseliti iz
Los Angelesa, jer nismo æeljeli da odrastaju u smogu,
guævi i buci velegrada. Havaji su idealni za miran obi-
teljski æivot. 
Ne jedete ribu, meso i namirnice æivotinjskog podrijetla.
Zaπto ste postali vegan vegetarijanac?

- Jednom sam pojeo hamburger i nisam mogao za-
spati, jer mi je teπko pao na æeludac. Prvo sam postao
vegetarijanac zato πto se energetski bolje osjeÊam, a po-
tom vegan iz uvjerenja. Ne pijem ni mlijeko, ne jedem
sir i klonim se svih mlijeËnih proizvoda. »ovjek je je-
dina æivotinja koja pije mlijeko drugih æivotinja i u odra-

sloj dobi, πto nije dobro jer πteti Ëo-
vjekovoj probavi. No, ako baπ æelite
postati krava, onda slobodno pijte
mlijeko. 
Zalaæete se i za legalizaciju marihua-
ne?

- To pitanje ostavljam slobodi iz-
bora svakog Ëovjeka, a moj je pro-
blem πto sam poznat i onda me ËeπÊe
pitaju za takve stvari. Iskreno govo-
reÊi, mnogo mi je viπe stalo do pro-
blema globalnog zatopljenja ili sje-
Ëe stabala zbog proizvodnje papira. 
Jeste li buntovnik?

- Po prirodi nisam buntovnik, no
vjerujem da ako se ne slaæete s poli-
tikom vlade ili dræave, buntovniπtvo
je jedini logiËan naËin da se Ëovjek
izrazi. 
Zaπto ste postali glumac?

- Zato πto sam grozan konobar.
Moj je problem πto nemam nikakvih
drugih vjeπtina i ne znam niπta dru-
go raditi osim glumiti. Eventualno
mogu pisati scenarije i priËe, te reæi-
rati. No, i to su isto poslovi vezani za
film i teatar.
Koja vam je uloga bila najveÊi izazov?

- Uloga Larryja Flinta, u filmu
“Narod protiv Larryja Flinta”, naj-
draæa mi je i jedna od najzahtjevni-
jih koju sam odigrao. 
Koga od poznatih iz svijeta showbiza
smatrate prijateljima?

- Imam dosta prijatelja: Owena
Wilsona, Edvarda Nortona, Bona Vo-
xa, Paula McCartneya, Wesleya Sni-
pesa, Charlize Theron... 
Koja vam je glumica s kojom ste sni-
mali, ostala u najljepπem sjeÊanju?

- Ne znam, imao sam sreÊu raditi s dosta sjajnih
æena. Moæda bih ipak istaknuo Juliette Lewis i Charlize
Theron. 
Kako je bilo glumiti s Goranom ViπnjiÊem u “Dobro doπli
u Sarajevo?”

- Goran mi je vrlo drag i odliËan je glumac, a jedi-
no mi je æao πto ga nisam imao prilike gledati kao Ham-
leta u Dubrovniku. OdliËno smo se zabavljali za vrije-
me snimanja, a na veËer bismo pili pivo. 
Nosite iste papuËe kao i glumci Nick Nolte i Owen
Wilson. Je li to neki trend meu holivudskim zvijezdama?

- Ne znam je li trend, ali kako æivim na Havajima,
veÊinu vremena provodim bosonog. Stoga kad nekamo
putujem, nisam navikao na obuÊu, a u papuËama mi je
vrlo udobno. 
Snimili ste film “Nemoralna ponuda” u kojem Robert
Redford nudi Demi Moore, vaπoj filmskoj supruzi, milijun
dolara da samo jednu noÊ provede s njim. Jeste li vi ikad
dobili neku ponudu koju smatrate nemoralnom?

- Da, preËesto. I stalno se borim protiv njih.

Zvijezda ‘Naroda protiv Larryja Flinta’, ‘KafiÊa
Uzdravlje’ i ‘Nemoralne ponude’ (sasvim dolje) u

Dubrovniku s novinarkom Glorije (gore), listajuÊi naπ
magazin na terasi hotela Excelsior (desno) te u
druπtvu s direktoricom Libertas Film Festivala

Mirjanom PeÊinom i Ëlanom æirija Goranom Navojcem
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konobar - nemam nikakvih drugih vjeπtina 
i ne znam niπta drugo raditi osim glumiti
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